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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani.

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikorra lesz elegendő influenza elleni védőoltás a 
háziorvosoknál?"

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány október 1-től mindenki számára ingyenessé tette az influenza elleni vakcinát. Ez a lépés 
üdvözlendő, ahogy az is, hogy elindult egy, az oltást népszerűsítő kampány, sőt még Orbán Viktor 
miniszterelnök is a „nyilvánosság” előtt oltatta be magát. Az intézkedések és a koronavírus okozta 
járványhelyzet hatására nem meglepő, hogy az influenza elleni védőoltásokra a korábbi években 
megszokotthoz képest is jóval nagyobb lett az igény. Az Ön által vezetett minisztérium korábbi 
bejelentése alapján kiderült, hogy Magyarországnak 1,3 millió darab influenza elleni védőoltás áll 
rendelkezésére, ez a szám pedig megegyezik a tavalyi és az azt megelőző években felhasznált 
mennyiséggel.

A sajtóban megjelent háziorvosi beszámolókból, valamint a páciensek közösségi médiában kifejtett 
tapasztalataiból azonban egyértelműen látszik, hogy a korábbi években rendelkezésre álló oltóanyag
sokszorosára lenne igény. Számos beszámoló szól arról, hogy elfogyott a háziorvosoknak első 
körben kiküldött néhány száz vakcina, és a beérkező igényléseket már várólistákon gyűjtik.

A fentiek figyelembevételével joggal merül fel számos kérdés:

- Mikorra lesz elegendő influenza elleni vakcina a háziorvosoknál?

- A korábban bejelentett 1,3 millió oltóanyag jelen állás szerint is az egészségügy rendelkezésére áll,
vagy ennek egy része még gyártás alatt van?

- Amennyiben kimerült a rendelkezésre álló vakcinamennyiség, hogyan, honnan és mikorra fogják 
az utánpótlást biztosítani?



- Ha nem sikerül ezt időben biztosítani, tervezik-e, hogy meghatározott szempontok alapján a 
társadalom egyes csoportjait előnyben részesítik az oltóanyag elosztása során? Amennyiben igen, 
milyen szempontok szerint várható ez?
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